
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Grønhøjskolen 

Mødested: Grønhøjskolen 

Mødedato: 13-09-23            kl. 17.00 – 19.00 (bestyrelsens formøde 17.00 – 17.30) 

Husk: Forældreråd indbydes til skolebestyrelsesmøde én gang årligt i efteråret. 

1. Nyt fra Elevrådet   

2. Nyt fra Ledelsen 

a. Overblik over samarbejdet med politikere og forvaltning: Bilag 1 

b. Personale – ændringer og nyt. 

c. Økonomi – tal – se go-card fra KS 

d. SOME mødet - status 

3. Info fra formand 

4. Opflg. På forældremøder + evaluering.  

5. Høringssvar vedr. budget 2023-2024  

Yderligere høring januar 2024 ang. kollektiv trafikplan på midttrafiks hjemmeside. 

 

6. Møde med forældrerådsmedl. – planlægges 

7. Evt. 

Referat på næste side. 
  



REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Hvis I melder afbud, sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 

Mødedato: 13-09-23  Næste mødedato: 30-10-23 – i Havndal 

Deltagere: Benedikte, Louise, Michael, Jes, Edith, Birgitte, Rune, Mette, Kasper 

Afbud: Jørn, Henriette, Birgitte, Elevrådet 

1. Elevrådet – er lige kommet i gang. 

2. a. MGU har lavet et overblik over de forskellige samarbejder, der pt. er i gang med 

politikere og forvaltning herunder fokus på fagene m. personale, dialogmøder m. 

aftalemål, skoleudviklingssamtaler med lab om data, de fire spor som kommunalpolitisk 

tegner fremtidens skole og STUK om den bekymrende kvalitet. KS er ved at lave 

”talekort”, så der er et tekstligt oveblik over indsatser, der berører ovenstående.  

En af disse punkter bliver opløftet til shareshop.  

b. Skolen køkkendame har sagt op, fordi hun har fået job i ejendomsservice. Hendes 

opgaver bliver både fordelt internt og reduceret til et nyt job, som besættes til rette tid.  

c. Ifm. 5. september gøres skolens elevtal op. Pga. færre elever på 5. årgang end forventet 

er der kun kommet økonomi til en klasse. Det har reelt en betydning på ca. 900.000, som 

trækkes ud af budgettet. Årgangen gennemføres med to klasser. 

Bestyrelsen og ledelsen har et fortsat fokus på, at økonomien ikke ser god ud. Der er 

stadigvæk styr på det og lavet tiltag i den rigtige retning, selvom det ser skidt ud.  

d. Der er tilmeldt 24. Arrangementet afholdes!  

3. Skolerådsmøde d. 6. september – budgetfokus. Skolerådet laver et samlet høringssvar. 

Lys på Skolebakken og fodgængerfelt er stadigvæk et emne som bestyrelsen er i dialog 

med forvaltningen om. Pt. undersøges muligheden for finansiering. 

Fokus på om busholdepladsen fortsat kun benyttes af busser. Bestyrelsen overvejer, om 

de skal komme forbi i gule veste eller morgenkager… Louise taler med Bus-Henrik om, 

hvordan det fungerer.  

Randers viser sig at være på næstsidsteplads ift. at få unge i arbejde. 

4. Bestyrelsen har deltaget på alle forældremøder med information om bestyrelsesarbejdet 

og reklame om fællesarrangement. Dette gentages næste år, hvor der samtidigt skal være 

mere tid til den fælles del. 

5. Bestyrelsen indsender fælles høringssvar med MED. 

6. Dagsordenen fra sidste møde gentages. Afholdes d. 10. januar. Punkt på dagsordenen d. 

6. december. 

7. Placering af skakcafe 

Kontrakt m. Odense skolefoto ønskes afsluttet 

 

 

 

 


